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Pri pregledu 14. točke - Obravnava in potrditev Sprememb in dopolnitev Odloka o lokalnih gospodarskih 

javnih službah v občini Hoče–Slivnica – po skrajšanem postopku, imam kar nekaj vprašanj z dodelitvijo 

koncesije.  

Pri pregledu javnega razpisa ni možno razbrati zahteve Občine do novega oziroma obstoječega 

koncesionarja, prav tako v gradivu, ki smo ga dobili ni končnega cenika storitev, ki bo bremenila naše 

občanke in občane. V gradivu je prikazan cenik podjetja Snaga, kjer ni mogoče razbrati njihovih standardov 

za kak volumen posode je podana cena (60l, 120l, 240l). V primeru, da se nekdo odloči, da bo imel večji 

zbiralnik (keson) odpadkov, po kakšni ceni se bo zaračunavalo? Če je izhodiščna cena npr. za 60l posodo. Ni 

razvidno koliko nas bodo stale storitve koncesionarja, kako se bo vršil odvoz komunalnih odpadkov ali na 4 

tedne ali na 3 tedne? Kako se bodo obračunavali odpadki na zbirnih mestih, bo to zajeto v ceni storitev? 

Koliko dni v tednu bo odprt zbirni center in katere dneve. Ali bomo morali dodatno plačati odvoz na 

deponijo (gradbeni odpad, zeleni rez, ostali odpadki)? To vse vpliva na standard in končno ceno. V tabeli 

smo lahko videli koliko nas je stal sedanji koncesionar, ne vemo pa koliko nas bo stal bodoči, ker ni 

prikazane konkurenčne tabele. Če je Občina v drugi fazi izbiranja koncesionarja, naj nam podjetje Snaga in 

podjetje Saubermacher predstavita standarde in storitve v ponudbi in povesta kakšna bo končna cena za 

naše občanke in občane.  

Želim samo povedat, da točko 14. prestavimo na izredno sejo, kjer nam bosta lahko oba koncesionarja 

predstavila njihove standarde, storitve in cene. Na podlagi predstavitve se bomo lahko odločili kateri je 

cenejši in naj se pripravi cenik v skladu z Uredbo o metodologiji za oblikovanj cen storitev obveznih 

občinskih gospodarskih javnih služb varstva okolja. 

Vprašanje: Če je pogodba Saubermacherju potekla 01.09.2019, zakaj Občina že prej ni razpisala javnega 

razpisa za določitev GJS?  

V tem primeru bom glasoval proti ker: 

Ne favoriziram nobenega ponudnika, ampak želim le, da se postopki peljejo tako, da dosežemo najnižjo 

ceno za občane. Če so bila v postopku javnega naročanja predvidena pogajanja s ponudniki, potem zelo 

verjetno ponudnika v izhodiščni ponudbi nista dala najnižje cene. 

- Dopis g. Boštjana Berlaka, iz podjetja Saubermacher, se naj da v zapisnik 20. redne seje, prav tako 

dopis g. podžupana Borisa Pusta. 

 

Lep pozdrav. 

 


